
Interpellation

(160419)

Tänker du Kjell-Erik Börjesson ta initiativ till mer miljövänliga 
konstgräsplaner i Ekerö, i och för framtiden?

I en rapport av Kemikalieinspektionen (KemI) framgår det att gummit från de däck som används i 
konstgräsplaner innehåller flera ämnen med särskilt farliga egenskaper. De kan vara 
cancerframkallande, reproduktionsstörande, arvsmassepåverkande och bioackumulerande. Som tur 
är tillbringar vi för lite tid på våra fotbollsplaner för att riskerna ska vara påtagliga. Men det känns 
inte tryggt att låta våra barn sporta omgivna av dessa gifter. Zink och fenoler kan läcka ut i våra 
vattendrag och på sikt påverkar det vår lokala miljö. KemI´s rekommendationer är att använda annat 
material vid anläggandet av nya konstgräsplaner och att det befintliga gummit i planerna på sikt ska 
bytas ut till miljövänligare material. 
Socialdemokraterna i Ekerö anser att dessa material snarast möjligt ska fasas ut och att vi tar våra 
barns hälsorisker på allvar och så även vår framtida lokalmiljö. 

Tänker du Kjell-Erik Börjesson ta initiativ inom alliansen att i sin tur uppdra åt kommunen att påbörja 
detta arbete?

Socialdemokraterna genom

Elisabeth Palm, Miljönämnden (S)


